

Anteckningar

NÄRVARANDE FRÅN NÄTVERKET:

Ebba Gierow, Ale
Lenita Petersson, Alingsås
Yvonne Pontén, Göteborgs Stad
Monika Bondesson, Göteborgs Stad
Christina Alvelin, Göteborgs Stad (del av mötet)
Ann-Louise Östman, Göteborgs Stad
Malin Johansson, Härryda
Lotta Nord, Kungsbacka
Lena Arnfelt, Kungälv
Lotte Mossudd, Lilla Edet
Marie Blomqvist, Lerum
Margareta Antonsson, Partille
Erika Hägg, Partille
Rickard Persson, Stenungsund
Shujaat Noormohamed, Tjörn
Malin Tisell, Öckerö

NÄRVARANDE FRÅN GÖTEBORGSREGIONEN:

Cecilia Axelsson
Lena Holmlund, punkt 2
Louise Bjerkeman, punkt 2
Myriam Belbekri, punkt 3
Johanna Lundgren, punkt 3
Anna Haglund, punkt 4

1. Mötet inleds.

Cecilia Axelsson hälsar deltagarna välkomna till mötet.

2. Projekt gemensamt utförarregister

Lena Holmlund och Louise Bjerkeman, GR, informerar om nuläge i projektet samt eventuellt behov av förändring i projektplan och avtal. Projektets styrgrupp har tidigare informerats. De kommer att ta ställning utifrån framtaget underlag på möte 28 juni. Frågan lyfts därefter åter på socialchefs nätverkets möte den 8 september.

3. Uppdrag välfärdsteknik – vad händer i höst?

Myriam Belbekri och Johanna Lundgren, GR, informerar. I projekt AllAgeHub avslutas Vinnova testbädd 30 juni. Vissa aktiviteter kommer fortlöpa under hösten då det konstateras viktigt att bevara uppbyggd struktur och arbetssätt. Under hösten kommer tids- och aktivitetsplan inför nytt uppdrag till GR

avseende välfärdsteknik tas fram. GR efterfrågar kommunernas förväntningar på uppdraget utifrån beslutsunderlag. Utifrån uppdragets bredd över flera verksamhetsområden och begränsade resurser ser GR vidare att principer för prioritering av aktiviteter behöver tas fram.

GR ber socialcheferna föra dialog kring vad man önskar av projektet och vilka prioriterings principer man anser viktiga i ledningsgrupperna inför socialchefs nätverkets möte den 8 september.

Inbjudan till workshop i oktober med relevanta funktioner från kommunerna kommer. Dialog kommer även ske med de strategiska chefsnätverken. Förslaget att återuppta arbetsgruppen "temagrupp digitalisering" för att fördjupa dialog kring projektplan vid tre möten under hösten vilket mötet ställer sig bakom.

Medskick från mötet att synkronisera med kommunernas egna pågående processer och utvecklingsarbete. Projektledarna svarar att de ser dialog med utvecklingsledare, digitaliseringsstrateger och liknande funktioner som oerhört viktiga och ger förslag att de väljs ut att delta på höstens workshop.

4. Branschråd ÄO.

Anna Haglund, GR, informerar om höstens planering. Anna Haglund visar bild från nätverket för chefer inom äldreomsorg och kommunal hälso- och sjukvård kring de frågor inom kompetensförsörjning i äldreomsorg som man önskar att branschrådet prioritera framåt. Mötet instämmer i de frågor cheferna inom äldreomsorg har lyft som viktiga och kompletterar med att det även är viktigt med fokus på minskad sjukfrånvaro och förbättrad arbetsmiljö.

Kort dialog om hur långt man har kommit med implementering av kompetens- och karriärvägsmodellen i respektive kommun.

5. Korta punkter

- **Föreningen för Sveriges socialchefer**, FSS har startat nytt nätverk kring första linjens socialtjänst. Härryda och Ale deltar.
- **Utllysning VGR kompetensförsörjning offentlig sektor**. VGR har utlyst medel för stärkt kompetensförsörjning inom offentlig sektor (under förutsättningar beslut - Miljö- och regionutvecklingsnämnden) Medfinansieringen är 50 procent. Projekt kan pågå 1-3 år. GR avser ansöka om medel för branschråd funktionsstöd. I det fall enskild kommun avser ansöka meddela gärna GR för kännedom om varandras ansökningar samt fortsatt dialog.

6. Nästa möte 8 september

IVO inbjuden för dialog. Länsstyrelsen inbjuden utifrån kris- och kontinuitetsplanering i socialtjänst och kommunal hälso- och sjukvård. På mötet kommer även tid avsättas för fortsatt information och dialog om projekt gemensamt utförarregister samt om nytt uppdrag välfärdsteknik.



Eftermiddagens fördjupningsträff är gemensam med Gryning och SiS. Fokus för dialog kommer att vara de målgrupper/problematik vi behöver hitta nya lösningar eller arbetssätt för. Vi kommer gemensamt att identifiera frågor vi bör fortsätta dialogen kring och prata om i vilka forum vi gör detta.

7. Mötet avslutas

Antecknat av Cecilia Axelsson